





## 得獎須知

1. 得獎者需於 **5/28(一)** 當天上午親至本組報到並完成註冊繳費。
2. 得獎者需於 **6/1(五)前** 完成本地郵局開戶並繳交指定文件  
(請詳本組 email 通知)。
3. 獎學金將在 **6/29(五)** 直接匯入郵局戶頭
4. 得獎者須於 6/4 (一) 至 8/31 (五) 期間之非上課時間，配合本組進行「行政服務」。
5. 行政服務時數要求：  
全額獎學金受獎者：最多 10 個小時的行政服務  
半額獎學金受獎者：最多 5 小時
6. 若受獎生因故於 2018 夏季班退費，本組將追討回本獎學金，受獎生亦須配合繳還款項。

## To-Do List for Scholarship Recipient

1. Please complete the registration and payment in person at our office exactly **in the morning of 5/28 (Mon.)**.
2. Please open a post office account and submit necessary documents to the CLD office **by 6/1 (Fri.)**.  
(Please check our email notification for detailed information.)
3. Scholarship will be transferred to the account **on 6/29 (Fri.)**.
4. CLD Scholarship receivers shall do volunteer administration service at their non-class time as CLD requires between 6/4 (Mon.) and 8/31 (Fri.).
5. Required hours for administration service:  
Recipients of FULL Scholarship: up to 10 hours of service  
Recipients of PARTIAL Scholarship: up to 5 hours of service
6. If CLD Scholarship recipients apply for the refund of 2018 summer course, we will ask him/her return the scholarship he/she has received and he/she shall pay it back as required.